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R a d a  miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice - Dargovských hrdinov 

 

Z Á P I S N I C A 

z  10. zasadnutia Rady miestneho zastupiteľstva mestskej časti  

Košice-Dargovských hrdinov, konanej dňa  11. 06. 2025. 

__________________________________________________________________ 

Hodina začatia          : 16:00 hod. 

Hodina ukončenia     : 17:35 hod. 

Miesto konania         : zasadačka MÚ MČ Košice-DH, Povstania českého ľudu 1, Košice   

Počet prítomných      : podľa prezenčnej listiny 

    

P r o g r a m : 

1. Otvorenie 

2. Určenie overovateľa zápisnice 

3. Kontrola plnení uznesení 

4. Záverečný účet a rozbor rozpočtového hospodárenia MČ KE-DH za rok 2024 

5. Individuálna výročná správa MČ KE-DH za rok 2024 

6. Finančný a programový rozpočet MČ KE-DH na rok 2025 – II. úprava 

7. Návrh zmien VZN MČ KE-DH č. 2/2014, ktorým sa upravujú niektoré podmienky 

držania psov 

8. Návrh Rokovacieho poriadku MiZ, MR a komisií zriadených pri MiZ MČ KE-DH – 

zmeny a doplnenia 

9. Prevod nehnuteľností v k. ú. Furča za účelom vysporiadania pozemkov pod bytovým 

domom p. č. 2954/69 a spevnenej komunikácie p. č. 2954/88 z dôvodov hodných 

osobitného zreteľa 

10. Zásady participatívneho rozpočtovania MČ KE-DH – návrhy a doplnenia 

11. Návrh programu rokovania 17. zasadnutia MiZ MČ Košice-DH 

12. Diskusia 

13. Záver  

 

 

K bodu 1  

 

10. zasadnutie Rady miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov 

otvoril a prítomných na rokovaní privítal starosta mestskej časti, PhDr. Dominik Babušík. 

Konštatoval, že sú prítomní dvaja členovia Rady. Neprítomný poslanec MUDr. Ján Sekáč 

bez ospravedlnenia.  

 

 

 

 K bodu 2 

 

Za overovateľa zápisnice bol určený poslanec Eduard Valkovský. 

 

Hlasovanie: za 2, proti. 0, zdržal sa 0 
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K bodu 3 

 

K predloženému návrhu uznesenia, Kontrola plnenia uznesení, rozprava neodznela. 

 

Uznesenie: Rada MiZ MČ Košice-DH   o d p o r ú č a   MiZ MČ Košice-DH  

                    zobrať na vedomie kontrolu plnenia uznesení Miestneho zastupiteľstva mestskej 

                    časti Košice-Dargovských hrdinov zo dňa 18. 3. 2025, 15. 4. 2025 a 28. 5. 2025. 

 

Hlasovanie: za 2, proti. 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené. 

 

 

K bodu 4 

 

K predloženému návrhu uznesenia, Záverečný účet a rozbor rozpočtového hospodárenia MČ 

KE-DH za rok 2024, rozprava neodznela. 

 

 

Uznesenie:  

 

Rada MiZ MČ Košice – DH 

 

o d p o r ú č a  

MiZ MČ Košice – DH 

a) z o b r a ť  n a  v e d o m i e      

1. Rozbor rozpočtového hospodárenia mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov za rok 

2024 

2. Správu audítora za rok 2024 

 

b) s c h v á l i ť   

 

Záverečný účet mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov za rok 2024 nasledovne: 
  

1. Plnenie rozpočtu mestskej časti k 31. 12. 2024 v € a to: 

a) Bežný rozpočet  

    bežné príjmy 1 978 380,74 

    bežné výdavky 1 638 292,94 

    výsledok hospodárenia bežného rozpočtu 340 087,80 

  

 b) Kapitálový rozpočet   

     kapitálové príjmy 25 278,00 

     kapitálové výdavky 102 480,49 

     výsledok hospodárenia kapitálového rozpočtu -77 202,49 

  

c) Finančné operácie  

    Finančné operácie príjmové 1 637,32 
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    Finančné operácie výdavkové 1 637,32 

    Výsledok hospodárenia finančných operácií 0,00 

  

 d) Celkové plnenie rozpočtu    

     plnenie celkových príjmov vo výške 2 005 296,06 

     plnenie celkových výdavkov vo výške 1 742 410,75 

     výsledok hospodárenia bežného roka 

(prebytok) 

+262 885,31 

 

2. Tvorbu a použitie prostriedkov peňažných fondov, a to: 

a)  Rezervný fond v € 

tvorbu (príjem) vo výške 142 295,64 

použitie (výdaj) vo výške 0,00 

stav k 31. 12. 2024 181 965,73 

 

b)  Sociálny fond v € 

tvorbu (príjem) vo výške 9 933,60 

použitie (výdaj) vo výške 13 932,40 

stav k 31. 12. 2024 7 548,58 

 

Bilanciu aktív a pasív v celkovej výške                               1 702 536,88€ 

/Súvaha/ 

 

4.  Prehľad o stave a vývoji dlhu 

 

5.  Použitie prebytku rozpočtového hospodárenia 2024 vo výške 238 995,91 € 

nasledovne: 

     - na tvorbu rezervného fondu      238 995,91 € 

 

6.  Finančné usporiadanie hospodárenia voči 

a) štátnemu rozpočtu  

b) Mestu Košice 

c) iným subjektom 

 

7. Hodnotenie plnenia programov za rok 2024 

 

c)    s ú h l a s i ť 

       s celoročným hospodárením mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov za rok 2024 bez 

výhrad. 

 

 
 

Hlasovanie: za 2, proti. 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené. 
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K bodu 5 

 

K predloženému návrhu uznesenia, Individuálna výročná správa MČ KE-DH za rok 2024, 

rozprava neodznela. 

 

 

Uznesenie: Rada MiZ MČ Košice-DH  o d p o r ú č a MiZ MČ KE-DH   

                    z o b r a ť  n a  v e d o m i e  Individuálnu výročnú správu mestskej časti          

                    Košice-Dargovských hrdinov za rok 2024. 

   

 

Hlasovanie: za 2, proti. 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené. 

 

 

Bod 6 

Starosta reagoval na pripomienky a podnety zo zasadnutí komisií.  

Pôvodne sa v rozpočte zamýšľala použiť čiastka 25 000 € na nákup elektrického auta, ktoré by 

slúžilo pre potreby úradu. Po pripomienkach na komisiách sa tento zámer prehodnotil. Starosta 

navrhol predmetnú čiastku 25 000 € rozdeliť a použiť v iných položkách v rozpočte, konkrétne: 

5000 € na nákup auta (Renault Kangoo, r. 2013, benzín) s izotermickou úpravou, ktoré by 

slúžilo na rozvoz obedov a 10 000 – 15 000 € by sa použilo na opravu výtlkov na chodníkoch 

( v programe 5.3). Ďalej čiastka cca 5000 – 7000 € by mohla byť použitá na kosenie s ohľadom 

na skutočnosť, že mestská zeleň už nebude vykonávať kosenie venčovísk, detského dopravného  

ihriska a parku pri Gréckokatolíckom kostole.  

Poslanec Eduard Valkovský navrhol na kosenie zamestnať osobu na dohodu. 

Starosta pokračoval, že zvyšnú sumu cca 4000 – 5000 € by sme vedeli použiť na kúpu solárnych 

svietidiel.  

Poslanec Roman Križalkovič sa pýtal na - predstavu realizácie kosenia a na veľkosť zasiahnutej 

plochy, 

Starosta odpovedal, že prioritne budeme oslovovať Správu mestskej zelene a do 

nadchádzajúceho MiZ oddelenie životného prostredia dodá informáciu o veľkosti plochy na 

kosenie. 

- položku v rozpočte, ktorá bola navýšená na 17 600 €, 

Starosta ozrejmil, že ide o zákonnú potrebu riešenia výmeny operačného systému na úradných 

PC na windows 11. Najvýhodnejšiu ponuku sme dostali od spoločnosti Datacomp.  

- sumu 5000 € na nové webové sídlo MČ. 

Starosta: oslovili sme firmu Webex, kde ponúkajú jedno rázový prechod na nový dizajn stránky 

za sumu cca 1200 € a cca 110 € by bol mesačný poplatok, v ktorom je zarátané aj úložisko, 

licencia, bezpečnostný certifikát a doména. Webová stránka by sa pre verejnosť zefektívnila 

novými funkciami. Ponúkajú aj možnosť mobilnej aplikácie. 
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Starosta navrhol so súhlasným stanoviskom prítomných poslancov zníženie sumy za 

zefektívnenie webového sídla z 5000 € na 2500 €, s tým, že zvyšné prostriedky by sa mohli 

použiť na nákup väčšieho počtu solárnych lámp. 

 

Uznesenie:  

 

Rada MiZ MČ Košice – DH 

 

o d p o r ú č a  

MiZ MČ Košice - DH 

s c h v á l i ť  

II. zmenu rozpočtu mestskej časti Košice–Dargovských hrdinov na rok 2025 

 

Bežný rozpočet  

Príjmy  1 850 379 € 

Výdavky  1 866 102 € 

Rozdiel – schodok – 15 723 € 

 

Kapitálový rozpočet  

Príjmy      8 284 € 

Výdavky  107 250 € 

Rozdiel – schodok – 98 966 € 

 

Finančné operácie  

Príjmové  114 909 € 

Výdavkové         220 € 

Rozdiel – prebytok 114 689 € 

 

Príjmy celkom  1 973 572 € 

Výdavky celkom  1 973 572 € 

Rozdiel – 0 € 
 

 

 

Hlasovanie: za 2, proti. 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené   

 

 

Bod 8 

Poslanec Križalkovič sa pýtal na zapracované zmeny súvisiace s ospravedlňovaním poslancov 

zo zasadnutí. 



6 
 

Starosta ozrejmil, že dochádzalo k problémom s dohľadávaním ospravedlnení poslancov zo 

zasadnutí, keďže sa používali rôzne formy – email, sms, telefonát. Preto sme sa rozhodli zaviesť 

jednu emailovú schránku slúžiacu na prijímanie ospravedlnení.  

Ďalej uviedol, že v bode 6 sa jedná o zefektívnenie rokovaní a nastavenia pravidiel na 

rokovaniach. 

Poslednou zmenou bude určenie časového limitu na overenie zápisnice z rokovaní poslancami 

a to na 3 pracovné dni. 

 Uznesenie:   

Rada MiZ MČ Košice – DH 

 

o d p o r ú č a  

MiZ MČ Košice - DH 

s c h v á l i ť  

návrh Rokovacieho poriadku miestneho zastupiteľstva MČ KE-DH, miestnej rady a  komisií 

miestneho zastupiteľstva,  v predloženom znení so zapracovaním zmien a doplnení. 

Hlasovanie: za 2, proti. 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené. 

 

 

Bod 7 

 

Starosta vysvetlil, že ide o VZN z roku 2014, zmenou legislatívy sa zmenili definície držania 

psov, vodiacich psov atď., ktoré potrebujeme zapracovať pre aktuálne VZN. Vrátane 

vyšpecifikovania plôch pre voľný pohyb psov, ktoré sme rozšírili. Zapracovali sme zmenu, že 

voľný pohyb psov nie je dovolený v intraviláne obce, len na miestach na to určených, tzv. 

výbežiská alebo ohradníky. 

 

 

Uznesenie:  

 

Rada MiZ MČ Košice – DH 

 

o d p o r ú č a  

MiZ MČ Košice - DH 

a) s c h v á l i ť  

návrh zmien č. 1/2025, VZN MČ KE-DH č. 2/2014, zo dňa 23. 6. 2014, ktorým sa upravujú 

niektoré podmienky držania psov, v predloženom znení.  
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b/ s p l n o m o c n i ť   

 

starostu mestskej časti KE-DH na vydanie úplného znenia VZN č. 2/2014, zo dňa 23. 6. 2014, 

ktorým sa upravujú niektoré podmienky držania psov,  so zapracovaním schválených zmien a 

doplnkov.  

 

Hlasovanie: za 2, proti. 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené. 

 

Bod 9 

 

Vedúci právneho oddelenia Mgr. Jaroslav Suleň uviedol, že do dnešného dňa sme prijali 19 

žiadostí. Z čoho bolo 10 žiadostí, kde prejavili vlastníci záujem o kúpu podielu pod bytovým 

domom aj priľahlej spevnenej plochy. 8 žiadostí je so záujmom kúpy len podielu pod bytovým 

domom a v 1 žiadosti je záujem o kúpu podielu len priľahlej spevnej plochy.  

Do zasadnutia MiZ bude pripravené konkrétne uznesenie. 

 

Uznesenie: Rada MiZ MČ Košice – DH 

 

o d p o r ú č a  

MiZ MČ Košice - DH 

s c h v á l i ť  

prevod nehnuteľností v  k. ú. Furča za účelom vysporiadania pozemkov pod bytovým domom 

p. č. 2954/69 a spevnenej komunikácie p. č. 2954/88 z dôvodov hodných osobitného zreteľa                          

 

Hlasovanie: za 2, proti. 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené. 

 

 

 

Bod 10 

Zásady participatívneho rozpočtovania MČ KE-DH – návrhy, doplnenia nebudú zaradené  do 

programu MiZ, keďže neboli podané žiadne nové návrhy ani doplnenia. 

Uznesenie: Rada MiZ MČ Košice – DH 

o d p o r ú č a  

MiZ MČ Košice – DH 

z o b r a ť   n a   v e d o m i e   

informáciu o prerokovaných návrhoch v jednotlivých komisiách zriadených pre miestnom 

zastupiteľstve. 
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Hlasovanie: za 2, proti. 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené. 

 

Bod 11 

Poslanci hlasovali o Návrhu programu rokovania 17. zasadnutia MiZ MČ Košice-DH. 

Uznesenie: Rada MiZ MČ Košice-DH  o d p o r ú č a MiZ MČ KE-DH   

                    s c h v á l i ť  predložený návrh programu 17. zasadnutia MiZ MČ Košice-DH bez  

                   pripomienok. 

 

Hlasovanie: za 2, proti. 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené. 

 

Starosta PhDr. Dominik Babušík sa ospravedlnil za odchod zo zasadnutia Rady. Poďakoval 

prítomným za účasť a prenechal vedenie posledného bodu prednostovi miestneho úradu     

PhDr. Petrovi Derevjaníkovi, PhD.  

 

Bod 12 

Poslanec Eduard Valkovský sa pýtal na - práce na moste smerom od Tesca na Furču. 

Kontrolór MČ Ing. Mgr. Martin Farkašovský, odpovedal, že táto oprava je v pláne (predmetný 

most je v správe mesta Košice). 

- realizáciu obnovy parkovacích čiar na Kurskej ulici 

Prednosta – realizácia je naplánovaná na leto. 

Poslanec Ing. Roman Križalkovič sa pýtal na situáciu spojenú s realizácou projektu Kankord, 

Kontrolór odpovedal, že do konca roka 2025 by chceli mať vydané stavebné povolenie. Mala 

by sa realizovať polovica pôvodne naplánovaného projektu. 

- navýšenie finančných prostriedkov na prestrešenie pódia pri fontáne, 

Prednosta ozrejmil, že vzhľadom ku sťaženým podmienkam pri osádzaní prestrešenia 

a dobudovaní betónových základových pätiek bola cenová ponuka navýšená na 3800 € (pódium 

je situované vo svahu). 

- v akom štádiu je stavebné povolenie týkajúce sa prestrešenia a na prípadné ďalšie investície. 

Prednosta: žiadosť o vydanie stavebného povolenie bolo podaná. V mesiaci júl by mohlo byť 

vydané. Ďalšie navýšenie neočakávame. 

Poslanec Križalkovič vyjadril nespokojnosť s navýšením investícií v súvislosti s prestrešením 

pódia pri fontáne. 
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K bodu 13 

 

     Po vyčerpaní bodov programu rokovania prednosta miestneho úradu                                       

PhDr. Peter Derevjaník, PhD., poďakoval prítomným za účasť  a zasadnutie Rady MiZ MČ 

Košice-DH ukončil.  

 

 

 

 

 

 

 

 

PhDr. Dominik Babušík, v. r.                                            PhDr. Peter Derevjaník, PhD., v. r.         

            starosta                                                                              prednosta MÚ 

 

 

 

overovateľ : Eduard Valkovský, v. r.  

 

 

 


